
   سيدامير سياح:
دولت براي ارزان نگه داشتن كالاهاي اساسي 
با دلار ۴۲۰۰ در بازار دخالت مي كند اما چون 
كل زنجيره )تخصيص ارز تا س��بد مردم( را 
در كنترل ندارد، مرغ دولتي از منافذ باز اين 
زنجيره، هدر مي رود و فقط بخش��ي از آن به 
سفره كم درآمدها مي رس��د. برخلاف تصور 
عمومي، چاره اين وضع اعزام مأمور بيش��تر 

به بازار نيست.
   وحيد جلال زاده:

در جلس��ه رأي اعتماد به وزير صمت تأكيد 
كردم بايد مراقب نفوذي ه��اي اقتصادي در 
اين وزارتخانه باشيم. دست هاي پنهان نفوذ 
در كارند تا صف هاي پرش��ور انتخابات را به 
صف هاي خسته كننده مرغ و گوشت و روغن 

تبديل كنند.
   مرتضي كارآموزيان:

وقتي كه نگاه مي كنيم به آمار، توليد خيلي از 
مايحتاج به نسبت سال هاي قبل بيشتر شده 

مثل روغن، ش��كر، مرغ و... اما در بعضي جاها 
كمبود و خيلي ها در حال احتكار هستن. تكليف 
دلال ها و برخي رستوران دارها و شيريني پزها 
معلوم. خواهشاً منتشر كنين تا اين شب عيدي 

به گفته حضرت امير ارحم ترحم.
   مهدي مهرپور:

بعد از ممنوع شدن صادرات پرتقال و سيب، 
دولت اعلام كرد صادرات مرغ هم ممنوع شد! 
 در هيچ جاي دنيا، اين طور به صادركننده ضربه 
نمي زنن. مرغداري ها الان با نصف ظرفيت كار 
مي كنند. به جاي ضربه به صادرات، كارهاي 
ديگري مي ش��د انجام داد! براي كنترل بازار، 

آسان ترين راه را انتخاب نكن!
   الميرا شريفي:

يك هفته مانده تا پايان سال و هنوز داريم سر 
قيمت مرغ و روغن و كمبودي كه مسئولان 

قبول نمي كنند بحث مي كنيم!
   رضا صداقت:

از نظر هيئت دولت، مصرف ميوه، مرغ، گوشت 

و... عامل گراني است نه بي عرضگي دولت در 
تأمين و توزيع كالا... 
   علي سيستاني:

آق��اي رئيس جمهور بعد چند م��اه كمبود و 
گراني گوشت، مرغ و روغن تازه يادتون افتاده 
با دلال مقابله كنيد؟! واقعاً خس��ته نباش��يد 

زحمت ميشه براتون!
   ابراهيم داروغه زاده:

چند ماه اس��ت تيتر يك اخب��ار تلويزيون 
ش��ده مرغ، تخم مرغ و روغن. هر شب هم 
مي گويند توليد و عرضه به اندازه كافي است 
و با تخلفات برخورد خواهد ش��د. مسئول 
مربوطه مي گويد هر كس گران بخرد متخلف 
است! خبرنگار مي گويد علت گراني ها ضعف 
در نظارت و سوءاس��تفاده واسطه هاس��ت. 

كمدي تلخ.
   ميثم هاشم خاني:

مرغ جهانگيري!  در سه سال اخير ۱۲ برابر 
يارانه نقدي س��الانه، از بيت المال در قالب 

دلار ۴۲۰۰ به جيب نورچشمي ها ريختيم 
كه بخ��ش بزرگي ش ب��ه بهان��ه دان مرغ 
بوده. نتيجه؟ قيمت م��رغ به جاي كاهش، 
چند برابر ش��ده! حالا باز بودجه هنگفتي 
از بيت المال برداشتيم به بهانه توزيع مرغ 

دولتي! زيبا نيست؟!
   حميد كارگر:

صف مرغ يعني اس��تخفاف م��ردم! توضيح 
رئيس جمه��ور بر اين بلبش��و: »نداش��تن 
وزارت بازرگان��ي و بي صاحب ب��ودن حوزه 
توزيع!« گوي��ي در وزارت صمت »معاونت 
بازرگان��ي داخل��ي«، »س��ازمان حماي��ت 
مصرف كنندگان«، »دفتر برنامه ريزي تأمين، 
توزيع و تنظيم بازار«، »مركز امور اصناف و 

بازرگانان« و... نداريم!
   پهلواني:

از روزى كه روحانى گفت تو اين دولت مردم 
صف نديدند، مردم يا تو صف گوشت يا مرغ يا 

روغن هستن...
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دست هاي پنهان در كار تبديل صف هاي پرشور 
انتخابات به صف هاي خسته كننده مرغ

اعتراض كاربران شبكه هاي اجتماعي به گراني مرغ و سوءتدبير دولت

گراني مرغ و صف هاي خريد مرغ با قيمت دولتي كه حالا ديگر روزي نيست در شبكه هاي 
اجتماعي دست به دست نشود و تيتر يك اخبار تلويزيون و رسانه ها نباشد صداي اعتراض 
كاربران را نيز درآورده است. كاربران از تداوم اين مشكل و راهكارهاي اشتباهي كه دولت 

در مديريت بازار در پيش گرفته گلايه داشته و از مسئولان مي خواهند تا هر چه سريع تر در 
مشورت با كارشناسان به اين قضيه خاتمه دهند و نگذارند مردم در شب عيد دچار مشكلاتي 
از اين قبيل ش�وند. در ادامه بخش هايي از واكنش هاي كاربران را در اين موضوع بخوانيد.

اين صفحه پيام ه�ا،  متن ها، عكس نوش�ت ها و خبرهاي كوتاه 
منتشر شده در فضاي مجازي را بازنشر می دهد. تلاش بر اين 
اس�ت كه ديدگاه ها و نظرات كاربران انديش�مند ش�بكه های 

اجتماعی در عرصه مكتوب هم ديده شود.

 سخنراني و مقاله  عليه اسلام 
من را از يك جهت خوشحال مي كند!

استاد شهيد مرتضي مطهري)ره(:
مكرر در نوشته هايم نوشته  ام من هرگز از پيدايش افراد شكاك در 
اجتماع كه عليه اسلام سخنراني كنند، عليه اسلام مقاله بنويسند 
متأثر كه نمي شوم هيچي، خوش��حال هم مي شوم. از يك نظر 
خوشحال مي شوم. از نظر چه؟ چون س��بب مي شود كه چهره 
اسلام بيشتر نمايان بشود. وجود افراد شكاك و افرادي كه عليه 
دين سخنراني مي كنند يك وقت خطرناك است كه حاميان دين 

آن قدر مرده و بي روح باشند كه در مقام جواب برنيايند. 
اساساً ديني كه منطقش بر اساس فكر است، بر اساس عقل است، 
بر اساس فلسفه است، بر اساس يك سلسله مصالح است، در اين 
جهت نگراني  ندارد. روي همين حساب از صدر اسلام آن آزادي 
تفكري كه اسلام به همه مسلمين و به ملل ديگر درباره اسلام داد، 

هيچ ملت ديگري نداده است و اين از افتخارات اسلام است. 
منبع: كانال رسمي »بنياد شهيد مطهري« در تلگرام به استناد 

كتاب »آينده انقلاب اسلامي ايران«، ص۳۲۵-۳۲۶.

   سبوي دوست

مهدي محمدي در كان��ال تلگرامي خود 
نوشت:  تئوري بازگشت همزمان به برجام 
كه دول��ت از آن س��خن مي گوي��د هيچ 
معنايي ج��ز تن دادن به بق��اى تحريم ها 
ندارد. تدبير رهبر انقلاب بازگشت به برجام 
پس از راس��تي آزمايي لغو تحريم هاست 
و اين دقيقاً چيزي اس��ت كه در »تئوري 

همزماني« دور مي خورد. 
هم واعظ��ي و هم آش��نا س��عي كرده اند 
بازگش��ت امريكا به برجام را مساوي لغو  
تحريم جل��وه بدهند در حال��ي كه درس 
تاريخ برجام به ما اين اس��ت كه عمليات 
حقوقي بازگشت به برجام نه تنها مساوي 
لغو واقعي تحريم نيست بلكه برعكس اگر 
ايران بر راستي آزمايي پافشاري نكند، ابزار 

حفظ تحريم هم هست. 

دولت بايدن هيچ ابهامي باقي نگذاشته 
كه درصدد توسعه برجام به حوزه موشكي 
و  منطقه اي است و تنها ابزار آن براي اين 
كار حفظ تحريم هاس��ت. اگ��ر ايران بر 
لغو راستي آزمايي ش��ده همه تحريم ها 
قبل از بازگش��ت امريكا به برجام اصرار 
ن��ورزد، دقيقاً در چارچ��وب اين راهبرد 

عمل كرده است. 
هر نوع ابتكار ديپلماتي��ك در اين مقطع 
حساس بايد متمركز بر لغو پايدار و واقعي 
تحريم ها باشد نه بيرون آوردن دولت بايدن 
از بن بست، آن هم با هزينه بقاى تحريم ها 
كه از جي��ب ملت پرداخت خواهد ش��د. 
تجربه همين سه ماه گذشته نشان مي دهد 
مقاومت جواب مي دهد اگر سيگنال غلط 

به دشمن داده نشود. 

مهدي قاس��م زاده در كانال 
تلگرام��ي خ��ود نوش��ت: 
س��خنگوي وزارت خارجه: 
»حرف آش��نا موض��ع ايران 
نيس��ت؛ نظر شخصي ايشان 
است!« هرچند هدف امثال 
جناب آشنا ايجاد چندصدايي 
در جامعه ب��ا هدف تزلزل در 
بي��ن تصميم گي��ران به نظر 
مي رسد اما كاش كساني كه همين چند روز پيش انواع و اقسام فشارها را به جناب رضايي 
به خاطر مصاحبه با فايننشال تايمز وارد مي كردند و ايشان را متهم به دخالت در امور وزارت 
خارجه مي نمودند امروز نيز لااقل يك موضع  س��اده عليه جناب آشنا مي گرفتند تا متهم 
نمي شدند به سياسي بازي؛ در حالي كه اين روزها امريكايي ها تلاش دارند تا يك صداي 
واحد را ارس��ال كنند، هرگونه چندصدايي بازي در زمين حري��ف و نوعي گل به خودي 

محسوب مي شود كه مي تواند آنها را به طمع بيندازد!

كانال تلگرامي »شوراي راهبردي روابط 
خارج�ي« نوش�ت: نابودي انص�ارالله و 
تصرف سرتاسر يمن و تأسيس حكومت 
همگرا با دربار سعودي و امريكا مهم ترين 
اهداف عربس�تان در آغ�از جنگ عليه 
يمن بود ك�ه اين اه�داف نه تنها محقق 
نش�ده بلكه با نتيجه معكوس�ي همراه 
ش�ده اس�ت. زماني ك�ه ائت�لاف تحت 
رهبري عربس�تان حمله به يمن را آغاز 
كرد، انصارالله يك جنبش كوچك محلي 
در يمن بود اما پس از ش�ش س�ال، اين 
گروه كوچك، به ي�ك بازيگر تمام عيار، 
تعيين كنن�ده و معادله س�از نه فقط در 
يمن بلكه در س�طح منطقه و بين الملل 
تبدي�ل  ش�ده اس�ت ك�ه حت�ي دولت 
امريكا براي گفت وگ�و با آن اصرار دارد. 
از نظ��ر ميدان��ي و سياس��ي در حالي  كه 
شش سال قبل انصارالله شايد در كمتر از 
۱۰ درصد يمن و عمدتاً در سعده تمركز 
ميداني داش��ت، امروز ح��دود ۷۰ درصد 
مناطق قاب��ل س��كونت و داراي اهميت 
راهبردي از جمله اس��تان هاي س��عده، 
صنعا، الجوف، ذم��ار، حديده، بخش هاي 
مهمي از اس��تان م��أرب و برخي مناطق 
ديگر در ش��مال يم��ن را در اختيار دارد. 
اصلًا براي عربس��تان و شركاي منطقه اي 
و بين المللي اش هم قابل تص��ور نبود كه 
در جنگ يم��ن بي��ش از ۳۸۰ هواپيما و 
بالگرد آپاچي و بيش از ۸هزار و 9۰۰ تانك 
و خودروي نظامي و بيش از ۱۱ هزار افسر 
سعودي و اماراتي در اين جنگ سرنگون 

شده و كشته شوند!
هم اينك استان مأرب كه از كليدي ترين 
و استراتژيك ترين مناطق يمن است و به 

لحاظ سياسي پايگاه اصلي حزب اصلاح و 
دولت مستعفي منصور هادي است، به مركز 
اصلي تحولات ميداني در اين كشور تبديل 
 شده اس��ت كه درگيري هاي شديدي هم 
بين انصارالله و نيروهاي تحت امر عربستان 
براي تس��لط بر آن وج��ود دارد. امروز و تا 
لحظه نگارش اين مطل��ب، انصارالله طي 
يك عمليات آزادسازي تنها كمتر از شش 
كيلومتر با مركز اين اس��تان فاصله داشته 
و به دروازه هاي مأرب رس��يده است. اين 
در حالي است كه در نقطه مقابل، ائتلاف 
س��عودي نيز هر چه در توان دارد را براي 
تصرف اس��تان مأرب به كار بسته و تمام 
نيروهاي م��زدور اعم از داع��ش و القاعده 
و غيره را ب��ه جبهه مأرب روان��ه كرده، به  
طوري  ك��ه حدود ۴۰ هزار ني��رو در قالب 
۵۵ تيپ به مأرب آورده اس��ت. در اهميت 
تحولات ميداني مربوط ب��ه مأرب همين 
بس كه اين استان حكم حلب را در سوريه 
دارد و آزادسازي آن نيز به مثابه آزادسازي 
حلب در سوريه است كه باعث پايان داعش 
در آن كشور شد. بنابراين آزادسازي استان 
مأرب كه بر اس��اس برآوردهاي موجود به 
زودي اتفاق خواهد افتاد، يك موفقيت مهم 
براي انصارالله بوده و باعث تغيير موازنه و 
برچيده ش��دن نيروي تحت امر سعودي 
چه از نظر ميداني و چه سياسي و نظامي 
از يمن خواهد گرديد. براي همين است كه 
امريكايي ها نيز به رغم درخواست هايشان 
براي پايان دادن به جنگ يمن، به ش��دت 
دنبال اين هستند كه ولو با پايان جنگ هم 
كه شده عمليات آزادسازي مأرب نيمه كاره 
مانده و اين استان از دست نيروهاي طرفدار 

سعودي خارج نشود. 

دولت بايدن را از بن بست خارج نكنيد!

متهميد به سياست بازي!

انصارالله در كجاي جنگ يمن ايستاده است؟

    تصویر منتخب

ماجراجويي در مديترانه
عبدالرحيم انصاري در كانال تلگرامي خود 
نوش��ت: چن��د روز پ��س از آنكه كش��تي 
جاسوسي اس��رائيل در خليج عمان منفجر 
شد كش��تي كانتينربر ايران- شهركرد در 
مديترانه هدف پرتابه اي انفجاري قرار گرفته 
اس��ت كه برخي آن را اق��دام تلافي جويانه 
اسرائيل معرفي مي كنند، حال آنكه اسرائيل 
درباره حمله ايران به كشتي اش هيچ سند معتبري ارائه نكرده است.  هرچند در حادثه كشتي ايراني 
هم ظاهراً ردي از مهاجم به جا نمانده اما با توجه به اينكه رژيم صهيونيس��تي در ماجراي كشتي 
جاسوسي اش مشخصاً ايران را متهم كرده بود، اكنون ظن غالب بيش از هر گزينه ديگري متوجه 

رژيم جعلي اسرائيل است كه قطعاً اين احتمال در جمهوري اسلامي به دقت بررسي خواهد شد.
 بي ترديد چنانچه مشخص شود صهيونيست ها پشت اين حمله هستند پاسخ مناسب در دستور كار 
قرار خواهد گرفت و در اولين فرصت ضربه اي حداقل ده برابر شديدتر به حسابشان منظور خواهد 
شد؛ اما جدا از هر اقدام تلافي جويانه احتمالي، بي شك آنكه از التهاب در دريانوردي بين المللي ضرر 
مي كند ايران نيست . ايران به لحاظ سوق الجيشي در منطقه اي قرار دارد كه محل عبور نزديك به 
۵۰ درصد انرژي جهان است. چنانچه هر رژيمي از جمله اسرائيل بخواهد امنيت دريانوردي ايران 
را به خطر بيندازد و توسط غربي ها نيز حمايت شود، ديگر عبور بي دردسر انرژي از خليج فارس به 

سوي غرب بي معني به نظر مي رسد.
 قطعاً جمهوري اسلامي به دنبال سرنخ هاي موجود در حادثه كش��تي تجاري اش خواهد رفت و 
پس از روشن كردن ابعاد پنهان ماجرا، حجت را بر مراجع ذي صلاح بين المللي تمام خواهد كرد 
و چنانچه از آنها اقدام قاطعي را نبيند، خود رأساً تصميمات شايسته را با لحاظ منافع ملي و تنبيه 

ماجراجويان خواهد گرفت!

واقعاً بايدن به زوال عقل مبتلاست؟!
كانال تلگرامي »طنز دكتر سلام« با انتشار ويدئويي از جو بايدن، 
رئيس جمهور امريكا، نوش��ت: رئيس جمهور امري��كا در جريان 
مراسم كاخ سفيد، هنگام سخنراني نام پنتاگون و وزير دفاع خود 
را فراموش كرد و گفت: »من مي خواهم از ژنرال سابق، كسي كه 

آنجا را اداره مي كند تشكر كنم.«
پيشتر بايدن معاون خود را رئيس   جمهور ناميده بود! او همچنين 
با اشتباه گرفتنِ ايران و عراق، گفته بود ۶هزار نظامي امريكايي در 

ايران و افغانستان كشته شدند.
سال گذشته روانپزشك نروژي گفته  بود احتمالاً بايدن به زوال عقل مبتلاست. 

مرگ بر اين پيشرفت!
كانال تلگرامي »دانش سياس��ت« با انتشار تصوير مقابل نوشت: 
تصويري كه مشاهده مي كنيد يك آزمايش علمي پيشرفته است، 
مربوط به حدود ۵۰، ۶۰ سال قبل توسط دولت متمدن و پيشرفته 
فرانسه.  همان دوره اي كه گوش مان پر شده بود از ادعاهاي پوچ 
روش��نفكرمان كه پاريس را قطب فكري و نم��اد آزادي خواهي 

مي دانستند!
فرانسوي ها بين ۱9۶۴ تا ۱9۶۶، ۴۲ هزار الجزايري را بدين گونه 
آزمايش كردند تا بفهمند، اين لباس ها مقابل تابش هس��ته اي، 

چگونه واكنش نشان مي دهد!  اي مرگ بر اين پيشرفت تان!

پيامي كمتر بيان شده از ديدار پاپ با آيت الله سيستاني
كانال تلگرامي »دين نوشت« نوشت: يكي از مهم ترين 
خبرهاي اخير جهان ديدار پاپ و آيت الله سيستاني بود 
اما به نظر يك نكته مهم در اي��ن هياهوها كمتر مورد 
دقت قرار گرفت؛ متن پيام كوتاه پ��اپ از طريق دفتر 
واتيكان! واتيكان اعلام كرد: پاپ در اين ديدار فرصتي 
يافت از آيت الله سيستاني به همراه جامعه شيعيان براي 
مقابله با خشونت و مشكلات بزرگي كه طي سال هاي اخير پيش  آمده و در دفاع از ضعيف ترين مردم 

و آناني كه بيشترين ظلم و ستم را ديده اند، تشكر و قدرداني كند. 
پاپ جامعه شيعيان و آقاي سيستاني را به عنوان رهبر يا نماينده آنان افرادي مي داند كه در برابر 
خشونت و  مشكلات با ساير اديان همراهي مي كنند. آري شيعيان نزد پرطرفدارترين رهبر ديني 
جهان در خارج از حاشيه هاي سياسي، نماد صلح و نه به خشونت هستند. همان نمادي كه تجلي 
واقعي آن در رحمت للعالمين بودن پيامبر اكرم صلي الله عليه و  آله متبلور بوده است.  به تعبير يكي 
از روشنفكران ديني آقاي سيستاني كار جديدي انجام نداده بلكه همان سيره و روش پيامبر اكرم 
و امامان شيعه را دنبال كرده است. بنابراين نماد اسلام رحماني پيامبر را مي توان در خوانش بعد از 

ايشان توسط امامان شيعه و سپس شيعيان و بزرگان آنان در طول تاريخ ديد. 
اما در طرف ديگر خوانشي از اسلام شكل گرفته است كه نمادهاي آن را در طول تاريخ مي توان از 
همان صدر اسلام در آتش زدن در خانه دختر پيامبر و فاجعه عاشورا يافت و نمادهاي جديد آن را 

در طالبان، القاعده و داعش متبلور ديد. 
بنابراين نكته قابل تأمل آن است كه پاپ فرانس��يس با دريافت اين دو خوانش متفاوت از اسلام، 
توجه جهانيان را در قرن ۲۱ به خوانش صلح جو و ضد خشونت شيعي از اسلام فرامي خواند. هرچند 
اخيراً برخي نوانديشان، گويا خوانش خشونت طلب اسلام را بيشتر مي پسندند و پيامبر اسلام را از 
نگاه اين خوانش تعريف مي كنند! اما داعش در عمل و نگاه خشونت طلب به پيامبر اسلام در نظر، 
مي تواند دو لبه يك قيچي باشد كه برنده ريس��مان رحمت الهي و رحمت للعالمين بودن پيامبر 
اسلام نسبت به جهانيان مي باشد. ريسماني كه اين هفته و در نزديكي بعثت پيامبر خوبي ها، توسط 

دو رهبر ديني جناب پاپ و آيت الله سيستاني مجدد محكم نگاه داشته شد. 

اراده ما را نشانه رفته اند
احمد بنافي در كانال تلگرامي خود نوشت: آنتوني بلينكن وزير 
خارجه امريكا در كميته رواب��ط خارجي مجلس نمايندگان اين 
كشور مدعي شد گزارش مربوط به آزادسازي اموال بلوكه شده 
ايران در كش��ورهاي مختلف صحت ندارد. وي بار ديگر با تعيين 
پيش شرط براي كاهش تحريم هاي ايران اعلام كرد تا زماني كه 
ايران ب��ه اجراي تعهدات خ��ود در برجام بازنگ��ردد هيچ يك از 
تحريم هاي آنان كاهش نخواهد يافت. در اين خصوص بخوانيد: 

۱- اين س��خنان را وقتي در كنار اظهارات ند پرايس سخنگوي 
وزارت امور خارجه امريكا مي گذاريم، نشان مي دهد كه گردانندگان كنوني كاخ سفيد در شرايط 
كنوني براي بازگشت به برجام دست بالا را گرفته اند. در اين خصوص ند پرايس اعلام كرده است 
كه دولت متبوعش هيچ مشوقي براي ترغيب ايران به مذاكره با امريكا در نظر نگرفته و اگر و فقط 
اگر ايران به پاي ميز مذاكره بيايد ما آماده خواهيم بود درباره پيشنهاداتي كه مي تواند دو طرف را 
به مسير بازگشت به پايبندي متقابل به برجام سوق دهد گفت وگو كنيم، اين چيزي است كه ما مد 

نظر داريم، پايبندي در برابر پايبندي. 
۲- برآورد امريكايي ها اين است كه اگر در شرايط كنوني دست بالا را از طريق گروگان نگه داشتن 
اقتصاد و معيشت مردم بگيرند، اراده مقامات جمهوري اسلامي در تعيين پيش شرط لغو تحريم ها 
به عنوان مابه ازاي بازگشت آنها به برجام، سست شده و از موضع كنوني خود عقب نشيني خواهند 

كرد. اكنون امريكا در گام نخست، اراده جمهوري اسلامي را نشانه رفته است. 
۳- اگر در اين شرايط، جمهوري اسلامي دست پايين را بگيرد و پيشنهادي را ارائه دهد كه نشانه اي 
از عقب نشيني از موضع خود در آن احساس گردد، امريكايي ها را به طمع خواهد انداخت تا كماكان 
بر موضع خود در گام نخست اصرار ورزيده و فشارها را در سقف نگه دارند، تا زماني كه ايران بپذيرد 
به تعهدات خود بازگشته و توسعه برجام بخشي از موضوع مذاكرات گردد، ضمن اينكه پايبندي آنان 
به برجام نيز به تعويق خواهد افتاد. اظهارات وزير خارجه امريكا كه گفته تا زماني كه ايران به توافق 
هسته اي بازنگردد منابع ايران در كره جنوبي را آزاد نخواهيم كرد، در اين چارچوب معنا مي يابد. 

مبناي رفتار و تصميم گيري امريكا در عرصه رقابت هاي راهبردي منبعث از اصل هزينه/فايده است. 
بر همين مبنا زماني اراده امريكايي ها در هم شكسته خواهد شد و تسليم خواست ايران مي گردند 
كه به اين درك برس��ند كه هزينه ادامه وضع موجود برايشان بيشتر از تعهدپذيري و بازگشت به 
برجام است. در اين راه هزينه ها براي كاخ سفيد زماني افزايش يافته و منجر به تغيير محاسبات و 
رفتار آنها مي گردد كه كماكان انس��جام خود را حفظ كنيم، با خنثي سازي تحريم ها به فكر عبور 
از سختي ها باش��يم و در آخر با كاهش تعهدات برجامي و اقدامات فرابرجامي، موازنه  سازي فشار 

ايجاد نماييم.

كرختي در مديريت يا ناكارآمدي؟!
محمد پاداش در توئيتي نوشت:  عدم پرداخت به موقع عوارض سالانه 
خودرو، جريمه ديركرد ۲ درصدي در ماه را در پي دارد يعني سالانه ۲۴ 
درصد! شهروندي كه عوارض پرداخت مي كند، به دنبال دريافت خدمات 
اس��ت اما نه ترافيك تمام مي ش��ود نه آلودگي و نه خيلي از مسائل و 

مشكلات شهر! اسمش را بگذاريم كرختي در مديريت يا ناكارآمدي؟!

 جايزه ای كه نروژ بدهد
 ذوق زدگي ندارد

يكي از فعالان توئيتر با نام كاربري »ناپوا« توئيت كرد: صلح نوبل را نروژ 
اهدا مي كند كه در زمره  كش��ورهاي برتر صادركننده  تسليحات است 
و از قضا عربستان س��عودي و امارات متحده عربي دو مقصد مهم اين 
صادراتند و هر دو در يمن مشغول نسل كشي و در فلسطين هم دست 
اش��غالگر اند. عمل متعهّدانه كوبيدن اين جايزه در صورت دولت هاي 

رياكار غربي  است نه ذوق زدگي. 

مراقبت از محيط زيست اولويت است
اميد اسدي در توئيتي نوشت: هر س��اله ۱۰۰ درخت بالغ، ۶۰ كيلوگرم 
آلاينده را از طبيعت مي گيرند و همين موضوع مي تواند در كاهش آلودگي 

هوا نقش به سزايي داشته باشد. مراقبت از محيط زيست اولويت است. 
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